
 

 

 
Övriga ärenden 
 
Kommunstyrelsen 26.08.2024 § 263  
    

 
Kommunstyrelsens ordförande framförde kommunstyrelsens tack för 
Kyrkslättsdagarnas arrangemang och bad att kommundirektören skulle 
förmedla tacket till arrangörerna. 
 
 
Ledamot Matti Kaurila: 
Behandlingen av servicenätsutredningen och -planen borde påskyndas. 
 
 
Matti Kaurilas begäran om utredning: 
Det har varit en hel del problem med U-linjernas tidtabeller under 
sommaren och även vid skolstart. Kommunstyrelsen begär en utredning 
och ett svar från NTM-centralen som ansvarar för trafikarrangemangen, 
om vilka åtgärder NTM-centralen har vidtagit och kommer att vidta för att 
säkerställa U-linjernas servicenivå och att linjerna i fråga håller tidtabellen 
särskilt med tanke på invånarna i norra Kyrkslätt. 
 
Begäran om utredning understöddes av Markus Myllyniemi, Piia 
Aallonharja och Timo Haapaniemi. 
 
 
Kommunfullmäktiges andra vice ordförande Minna Hakapää: 
Bra respons och tack för deltagande av kommuninvånarna i planeringen av 
kommunens varumärkesförnyelse. 

 


